
 

SPF Vikbolandet 

Styrelsemöte 2022-10-05 Protokoll nr 07 

Plats: Östra Stenby, Hansro  

 

 

Närvarande: Magnus Arnoldson, Kristina Kufver Jakobsson, Agneta 

Carlberg samt Birgitta Ståhl 

Frånvarande: Paul Finér  

 

 

 

§ 1 Mötet öppnas 

Ordförande Magnus Arnoldson hälsade alla välkomna och förklarade 

mötet öppnat. 

 

§ 2 Godkännande av dagordning 

Dagordningen fastställdes.  

 

§ 3 Föregående protokoll justeras 

 Styrelseprotokoll från 2022-09-15  lades till handlingarna.   

 

§ 4 Val av protokolljusterare  

 Till protokolljusterare valdes Birgitta Ståhl. 

  

§ 5 Medlemsläget 

 Antalet medlemmar är 346. Tre nya medlemmar är godkända men har inte 

betalat ännu. 

 

§ 6 Ekonomi  

 På affärskontot finns 32854,42, på placeringskontot 83009 kr och i 

handkassan 3715 kr. Månadsmötet gick med vinst. 93 betalande gav 7470 

kr, till det kommer intäkter från lotteriet. Resultatet är +12633 minus 

utgifter för lokalhyra 2100 kr, blommor 900 kr samt ej inkomna fakturor 

från NT och Ica och eventuella utlägg.  

Det kommunala bidraget söks en gång per år. Kassören har kontakt med 

Lars Andersson så att inte bidraget kommer bort ifall ansökan skickas till 

honom. 

   

§ 7 Swish  

Anslutningsavgiften är 495 kr, månadsavgiften 49 kr och varje transaktion 



kostar 1,75 kr. Vi beslutar att gå med och kassören får i uppdrag att ordna 

detta med banken.  

Bilder på QR-koden ska skrivas ut och plastas in för att ha anslagna på 

flera ställen i entrékön. Ordföranden lovar fixa det. 

 

§ 8  Nya uppgifter på hemsidan  

 Paul Finér, Göran Karlsson och Birgitta Ståhl kommer att ha ett möte och 

planera förenklingar på hemsidan. 

 

§ 9 Månadsmötet 19 oktober 

 Anmälan om deltagande ska denna gång göras till Lars Andersson vilket 

kommer att stå i annonsen. 

Filmen Stålmannen kommer att visas. 

Göran Karlsson ska visa och gå igenom hur man hittar på hemsidan. 

Vi ber även Curt Andersson uppdatera oss om eventuella förändringar 

som berör oss efter maktskiftet i kommunen.   

 

§ 10 Resor, studiebesök 

Inga resor planeras under resten av året. Reseansvarig säger att det som 

går bäst är endagsresor med gemensam bussresa. Till våren ska vi ta fram 

flera resor och studiebesök.  

 

§ 11 Möte 14 oktober på Träffpunkten 
Kommunen kommer att ha information om digital teknik. Göran Karlsson 

går dit. Kanske kan vi sedan följa upp det med någon sorts webbcafé med 

Palle & Göran på samma plats. Magnus Arnoldson undersöker om vi kan 

få använda lokalen på Träffpunkten för individuell hjälp med telefoner 

och datorer. 

 

§ 12 Övriga frågor  
Det blir allt svårare att få personer att ställa upp som sockenombud. Det 

brukar finnas personer som ställer upp och hjälper till med dukning och 

annat men en person som är sammankallande och håller i trådarna är 

nödvändig för att avlasta ordföranden som annars rycker in. 

 

Nästa månadsmöte den 19/10 är Dagsberg värd. Där finns inget 

sockenombud och ingen grupp som vill ansvara för iordningsställandet 

och efterarbete med bord, stolar och disk mm. Beslutades att Magnus 

skickar ut en nödsignal via epost till alla medlemmar för att se om några 

kan erbjuda sig att hjälpa till vid mötet. 

 

Kanske kommer vi att behöva slå samman några sockengrupper inom en 

snar framtid.  



 

  

§ 13 Avslutning och nästa möte  

Ordföranden Magnus Arnoldson tackade de närvarande för visat intresse 

och förklarade mötet avslutat.  

 

Nästa styrelsemöte äger rum onsdagen den 2 november 2022, kl. 13.00  

i Östra Stenby, Hansro.   

 

  

 

Vid protokollet: ___________________  

 Kristina Kufver Jakobsson 

 

Justerat:______________________ ________________________ 

 Magnus Arnoldson Birgitta Ståhl 


